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Referat af skolebestyrelsens møde  

28. august 2024 kl. 16:30 – 19:00 
 

Deltagere: 

Sofie Lunøe 

Signe Enemark 

Peter Sloth Madsen  

  

Natalie Weischer Godske  

Marese Annalise Kleven 

Karen Meier Rasmussen 

Anne Stubsgaard   

Anna Kvist Knorborg  

Anja Muhlig 

Maria Lykke Andersen 

Carolina Majlis Fink 

 

, elevrepræsentant (afventer valg) 

, elevrepræsentant (afventer valg) 

 
Lars Bechager, medarbejderrepræsentant 

Johanne Sjöström Rieks, medarbejderrepræsentant   

 
Mikael Guldbæk Hermansen 

Pernille Østergaard 
 

Afbud fra: 

 Jack Austern 

__________________________________________________________________________________________________________________ 

 

Skolebestyrelsens møde blev holdt i mødelokale 1.19 i udskolingen 

 

Derefter var der middag for skolens bestyrelse og skolens ledelse.  

 

 

 

 

Skolen på Islands Brygge 

http://www.kk.dk/
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Ca. Tid # Emne Formål 

16.30 1 Godkendelse af dagsorden  

16.35 2 Præsentationsrunde 
 

Nye ansigter 

og navne 

16.40 3 Nyt fra elevrådet 

 

Punktet udgår, da ingen elever er til stede 

Orientering 

16.50 4 Konstituering af bestyrelsen 

 

Sofie er genvalgt som forperson. Ingen næstforperson blev valgt. 
 

Valg af for- og 

næstforperson 

17.00 5 Godkendelse af mødeplan 2024-25 

Mødeplan godkendes 

 

Under dette punkt gennemgås også de kommende forældremøde 

med deltagelse af skolebestyrelsesmedlemmer. Det tilstræbes at der 

fremadrettet er to bestyrelsesmedlemmer til hvert spor. 

 

Mødeplanen blev godkendt. 
 

Godkendelse 

17.05 6 Skolebestyrelsens forretningsorden 

Besvarelse af evt. spørgsmål 

 

Formand ændres konsekvent til forperson. Forretningsorden er læst 

og fortsat fungerende 

Orientering 
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17.10 7 Skoleårets opstart 

Ingen opsigelser i løbet af sommeren.  

Basisskolen: God 1. skoledag for nye børnehaveklasser.  

 

Udskolingen arbejder stadig med kulturen blandt elever, og 

ledelsen modtog før ferien et bekymringsskriv fra lærerne. Der 

arbejdes med forskellige tiltag i TRIO og medarbejdergruppen. Det 

handler om en mindre gruppe af elever som påvirker kulturen i 

negativ retning. Lærere har gjort en kæmpe indsats sammen med 

eleverne i opstarten. 

 

I morgen er der møde i Område Amager blandt tillidsvalgte, hvor 

man vil få fornemmelse af om det er et mere generelt billede. 

Forslag til punkt næste møde: kan 9. klasserne få udetilladelse 

sammen efter deres spisepause? 

Spørgsmål: Kan man i skolebestyrelsen evaluere på det på et 

tidspunkt? 

 

Ledelsen har lavet en procesplan sammen med lærerne for det 

videre arbejde - den deles med forældrene når alle lærere har fået 

den gennemgået. 

 

Ansættelse af afdelingsleder i basisskolen. Der er lavet en indstilling 

og skolebestyrelsen godkender denne.  

TR:Lledelsen har varetaget manglende afdelingsleder og skoleleder 

fantastisk. Der er styr på tingene trods manglende ledelseskapacitet. 

 

I morgen er der 2. runde til skolelederstillingen. Der er mandat til de 

forældrevalgte i indstillingsudvalget til sammen med forperson at 

godkende en evt. indstilling af skoleleder. 

 

Orientering 

17.30 8 Kort pause  

17.40 9 Skoleudviklingssamtalen 

Er der forældrerepræsentanter, som vil deltage? 

 

Det er 2. gang der er skoleudviklingssamtale. Der deltager elever, 

personale, ledelse, repræsentanter fra skolebestyrelse, og 

områdeleder. Der er punkter på som området har bedt om og 

handler om test, resultater, trivsel, læringsmiljø mv. I år er skolens 

nye strategiske program og skoleplanen en del af samtalen. 
 

Sofie deltager. 

Orientering 
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17.45 10 Kontaktforældremødet i september 

Forslag: Genbruge monopol-workshop fra årsmødet 

 

Kontaktforældremøder er en succes og der er høj deltagelse. 

Forslag er derfor at genbruge workshop fra årsmødet, hvor der ikke 

var så stor deltagelse. Men workshoppen var god. Kan man tænke 

udfordringerne med elevkulturen ind i workshoppen i år? 

 

Beslutning: workshop til kontaktforældremødet her i efteråret. Til 

foråret arbejdes der videre med emnerne og med det arbejde der 

har været i mellemtiden. 

 

Invitation sendes ud – Signe og Maria koordinerer med Eli fra 

kontoret. 

 

Konkrete dilemmaer fra personalet modtages gerne  

 

Obs. Kontoret skal ændre i kalenderne så bestyrelsesmøde og 

kontaktforældremøde oprettes som 2 begivenheder. 

 

 

Beslutning 
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17.50 11 Revidering af punktet om digitale enheder i skolens 

værdiregelsæt. 

Forslag: BYOD som udgangspunkt 

 

Forslag er: bring your own device som princip. Er der elever som 

ikke kan, så bestilles der fortsat. Hvis ikke det kan lade sig gøre skal 

bestyrelsen også være med til at prioritere i økonomien. 

 

Inputs: social slagside – hvem har råd til dyre computere. 

 

Forslag: forældre skal have en forsikring og være indstillet på at 

betale. 

 

Kan man gå mere analogt til værks og så supplere med klassesæt til 

udlevering? 

 

Ingen brugerbetaling i folkeskolen. 

 

Flere ressourcer på kulturen i brugen omkring computere og i det 

hele tiden passe på skolens ting. 

Der bruges allerede rigtig mange ressourcer på at tale med børnene 

om at passe på skolen. 

Oplevelsen er, at børnene passer på deres egne ting men ikke 

skolens ting. 

 

Skal der laves en oplysningskampagne fra skolebestyrelsen? 

 

En mere analog skole kræver også økonomi. 

Kan eleverne evt. skulle “skrive under “ på en kontrakt? 

 

Kan man tage en overgangsperiode fra digital til mere analog skole? 

 

Punktet er på næste møde til videre debat. 

 

Forinden kan man så få et overslag over hvor mange der har deres 

egen pc med, hvor mange går i stykker, og hvor meget økonomi 

bruges der på det 

Orientering – 

herunder 

belysning af 

baggrunden 

for forslaget 
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18.00 12 Fokuspunker og indsatser i SB 2024-2025 

Forslag: Skolens strategiske program, elevinddragelse, 

læringsmiljø/skolekultur, planlægning af årsmøde 2025 

 

SKAL punkter: 

-Det strategiske program 

-Elevinddragelse 

 

FORSLAG punkter: 

- kultur blandt elever 

- sikker skolevej 

- tilbage til bøgerne  

 

Tilføjelser til kultur blandt elever:  

Forældre oplever ikke en gruppedynamik som på skolen, og derfor 

er der mange forældre der er uforstående overfor de konkrete 

problemer. Hvordan kan vi få fokus på det og oplyse forældrene? 

 

- etablere tættere samarbejde mellem elever og skolebestyrelse 

- skolekultur - hvad er det skolen gerne vil med sig selv? Kan vi 

spotte mere ind på det? 

 

Det giver mening at sammenfatte skolekultur og elevinddragelse. 

 

Vi har trivselsundersøgelse, undervisningsmiljøvurdering og 

børnemiljøvurderinger allerede. Det giver gode data at arbejde 

videre med sammen med eleverne.  

 

Fokus på det som også fungerer og på de gode dynamikker. Sætte 

fokus på de gode historier også. 

 

Skolebestyrelsens opgave er at mobilisere og engagere forældrene 

og gerne via kontaktforældrene. 

Årsmødet er også en mulighed. Tovholdere fra skolebestyrelsen 

omkring en plan for hvordan bestyrelsen kan arbejde videre og 

skabe overblik. 

 

Eksterne oplægsholder kunne være en god idé - gerne med fokus på 

gode dynamikker og gode historier 

 

Skolekultur eller elevkultur. 

 

Drøftelse 
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18.30 13 Nyt fra personalet 

 

Der er fokus på ansættelse af ledere, lærere og pædagoger. 

 

 

Nyt fra ledelsen 

 

Der er lidt rod i refusioner i penge fra madskolen til forældre. Det 

sker centralt.  

Der er sket en fejl, og derfor er skolen blevet fejlagtigt trukket for ca. 

kr. 60.000,-. 

Der kommer et skriv ud fra forvaltningen om hvordan det bliver 

fikset igen. 

 

 

18.45  Underskrift af referat 

 

Afgang til restaurant. 

 

 

 

Næste møde i skolebestyrelsen holdes den 24. september kl. 17:00 – 19:00 efterfulgt af møde med kontaktforældre  

kl. 19:00 – 20:00. 


